
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 18. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 415
Vil ministeren, i forlængelse af initiativet om børnebaser fra aftalen om Børnene Først 
fra maj 2021, oplyse, om børnebaserne er etableret i regi af familiehusene eller som en 
selvstændig enhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Berg Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.berg.andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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